

美國最新審議通過法案

2020 年 4 月 10 日～2020 年 7 月 22 日

公布日期	法編號	法律案名稱
2020/04/10	P. L. 116-137	退伍軍人電訊聽證會現代化法 VA Tele-Hearing Modernization Act
2020/04/24	P. L. 116-139	薪資保護計畫及醫療照護加強法 Paycheck Protection Program and Health Care Enhancement Act
2020/04/28	P. L. 116-140	2020 年學生退伍軍人冠狀病毒應對法 Student Veteran Coronavirus Response Act of 2020
2020/05/29	P. L. 116-141	永不再教育法 Never Again Education Act
2020/06/05	P. L. 116-142	2020 年薪資保護計畫彈性法 Paycheck Protection Program Flexibility Act of 2020
2020/06/16	P. L. 116-143	執法人員自殺數據收集法 Law Enforcement Suicide Data Collection Act
2020/06/16	P. L. 116-144	2020 年主要醫療設施授權法 Major Medical Facility Authorization Act of 2020

- 2020/06/17 P. L. 116-145 2020 年維吾爾人權政策法
Uyghur Human Rights Policy Act of 2020
- 2020/07/02 P. L. 116-146 修正美國法典第 38 篇以修改對退伍軍人事務部某些高級雇員及官員工資限制之法案
A bill to amend title 38, United States Code, to modify the limitation on pay for certain high-level employees and officers of the Department of Veterans Affairs.
- 2020/07/04 P. L. 116-147 根據小型企業法第 7 (a) 條規定延長薪資保護計畫與授權其他貸款之個別支付及其他目的之法案
A bill to extend the authority for commitments for the paycheck protection program and separate amounts authorized for other loans under section 7(a) of the Small Business Act, and for other purposes.
- 2020/07/13 P. L. 116-148 受新型冠狀病毒影響返國之美國人緊急援助法
Emergency Aid for Returning Americans Affected by Coronavirus Act
- 2020/07/14 P. L. 116-149 香港自治法
Hong Kong Autonomy Act
- 2020/07/22 P. L. 116-150 延長國土安全部化學工廠反恐標準計畫及其他目的之法案
A bill to extend the Chemical Facility Anti-Terrorism Standards Program of the Department of Homeland Security, and for other purposes.

(國會圖書館簡派編審紀瑪玲 編譯)